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  پاسخ »کوروش باقری«  
به  رکوردگیری   از   زنان  بعد   از 

بستن  تیم آسیایی 
ایسنا: فدراسیون وزنه برداری اعلام 
کرد که از بانوان وزنه بردار سراسر ایران 
رکوردگیری انجام می شود و نفراتی که 
تصمیم دارند در این رکوردگیری شرکت 
کنند، باید آزمایش دوپینگ دهند. با توجه به 
اینکه لیست نفرات شرکت کننده در مسابقات 
قهرمانی آسیایی بحرین بسته شده است، از 
این رو کسانی که در این رکوردگیری شرکت 
می کنند، به اردوی تیم ملی برای مسابقات 
قهرمانی جهان دعوت می شوند، اما در این 
میان این مساله مطرح شده است که چرا 
رکوردگیری برای مسابقات قهرمانی آسیا 
انجام نشد تا نفراتی که مدعی هستند شانس 
حضور در قهرمانی آسیا را داشته باشند. 
کوروش باقری مدیر تیم های ملی وزنه برداری 
در پاسخ به این پرسش که چرا برای مسابقات 
قهرمانی آسیا هم رکوردگیری در بخش 
بانوان انجام نشد؟ بیان کرد: قبل از بازی های 
کشورهای اسلامی لیست نفرات بسته شد 
و فرصت کافی برای انجام رکوردگیری 
نداشتیم. از طرفی اردوی بانوان تشکیل 
نشده بود و درگیر آماده سازی تیم بانوان 
برای بازی های کشورهای اسلامی هم بودیم. 
او ادامه داد: البته با توجه به شرایط چند 
سال اخیر فکر نمی کنم که فرد خاصی را 
از دست داده باشیم و کسانی هم که در 
فضای مجازی مدعی بودند را دعوت کردیم 
و از آنها خواستیم بیایند رکوردگیری شوند 
و تست دوپینگ بدهند، اما به هر دلیلی 
خودشان راغب نبودند. اینکه رکوردگیری 
انجام ندادیم دلیل شخصی وجود ندارد و  
ای کاش این حساسیتی که در این دو ماه 
روی انجام رکوردگیری وجود داشته است، در 
شش، هفت سال گذشته هم وجود می داشت. 

علی لطیفی مهاجم سال های دور استقلال 
و تیم ملی در خصوص عملکرد و وضعیت 

آبی پوشان پایتخت صحبت کرد. 
  عملکرد ساپینتو را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
ساپینتو دنبال فوتبال مالکانه است که 
فاکتور اصلی این فوتبال؛ حرکت بدون توپ 
بازیکنان، رفتن به فضاهای خالی و دوندگی 
است. بازیکنان باهم هماهنگ نیستند و کار 
ترکیبی باهم ندارند، چون ساپینتو فرصت این 
کار را نداشته، اما امیدواریم این اتفاق در آینده 

رقم بخورد. 
  در مورد قرعه ایده آل برای این تیم 

چه نظری دارید؟
قطعا بازی راحت در رقابت های لیگ برتر 
نداریم، در هفته های بعدی قرعه مناسبی به 
استقلال خورده است و این تیم هم به بهترین 
شکل، با پیروزی های پشت سرهم از این قرعه 

استفاده می کند. 
  درباره انتقادات به حضور خسرو 

حیدری در کادرفنی نظر شما چیست؟
 یکی از کارهای قابل تحسین آجورلو 
اعتماد به پیشکسوتان استقلال و دادن 
پست و مقام به آنهاست، اما حیدری بدون 
کوچک ترین تجربه و رزومه در مربیگری 
به عنوان دستیار ایرانی ساپینتو برگزیده شد. 
اگر سرمربی استقلال ایرانی بود هیچ مشکلی 
وجود نداشت، اما سرمربی پرتغالی شناختی 
از بازیکنان و فوتبال ایران ندارد و در حال 
حاضر نمی تواند با آنها ارتباط روحی روانی 
کاملی برقرار کند. »ساپینتو« به یک مربی 

باتجربه ای  نیاز دارد. 

خارج ازمستطیل سبز

 علی لطیفی: 
 »ساپینتو« 

 به کمک مربی 
با تجربه ای نیاز دارد!

خبــــــر
»اسکو« در آستانه برکناری؟!

گزینه های نیمکت تیم ملی فوتبال از قول 
رئیس جدید فدراسیون فوتبال مطرح شدند. 
یکی از نکات مبهمی که فوتبال ایران با آن 
در چندماه اخیر درگیر است و قرار بود پس 
از مشخص شدن رئیس فدراسیون فوتبال 
در خصوصش تصمیم گیری شود، وضعیت 
نیمکت تیم ملی فوتبال در آستانه جام جهانی 
2022 قطر است و حالا مهدی تاج باید در این 
خصوص تصمیم گیری کند. تاج پیش از این 
تلویحا عنوان کرده بود نظرش تغییر سرمربی 
تیم ملی و عدم همکاری با »اسکوچیچ« است و 
با توجه به رابطه خوب او با »کارلوس کی روش« 
این سرمربی پرتغالی گزینه اصلی هدایت 
تیم ملی در صورت انتخاب مهدی تاج مطرح 
شده بود. رحیم زارع، نماینده مجلس شورای 
اسلامی در آنتن زنده تلویزیون مدعی شد که 
مهدی تاج در صحبتی که با وی داشته روی 
تغییر سرمربی تیم ملی و انتخاب گزینه جدید 
برای جام جهانی نظر مثبتی داشته و علاوه بر 
کی روش، از برانکو و امیر قلعه نویی هم به عنوان 
گزینه های مدنظر او نام برده شد. باید دید 
این ادعای زارع با چه واکنشی از سوی تاج 
همراه خواهد بود، ولی به نظر می رسد با توجه 
به شرایط و صحبت های انجام شده شانس 

کارلوس کی روش بیشتر است. 

برد؛ نیاز مبرم پرسپولیس!  

                    کاپیتان 
در روزهای گذشته بحث حضور کاپیتان تیم ملی 
در انتخابات فدراسیون فوتبال مطرح شد. در حالی که 
»ماجدی« اعتقاد داشت وحید امیری در روز انتخابات 
حضور یابد، حاج صفی،  چمدان سفر بست و در مجمع 

حاضر شد. 

                 شاگرد جدید 
 مهاجم استقلال راهی تراکتور شد. کاوه 
رضایی، به عنوان بازیکن آزاد به جمع شاگردان 
بردیف اضافه شد. رضایی سابقه بازی در تیم های 
 فولاد، سایپا، ذوب آهن و استقلال در ایران را در

 کارنامه دارد.

                              قطع ناگهانی
مجری فوتبال برتر با قطع ناگهانی آیتم مربوط به 
بازی استقلال و مس کرمان، خبر منتشرشده روی 
سایت فدراسیون فوتبال مبنی بر لغو مجمع انتخاباتی 
فدراسیون فوتبال را خواند. خبری که ریتم برنامه را 

به هم ریخت.   

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
  آرمان ملی: دیدارهای هفته چهارم لیگ برتر روزگذشته 
آغاز و امروز با برگزاری مسابقات ذیل به پایان می رسد. 
دپارتمان داوری تصمیم گرفته است تا نام علیرضا فغانی 
داور برجسته کشورمان را در لیست داورانی که قرار است 
هفته چهارم رقابت های لیگ برتر را سوت بزنند قرار دهد. بر 
این اساس فغانی دیدار حساس تیم های فولاد و سپاهان را 

سوت خواهد زد.
  چهارشنبه ۹ شهریورماه

تراکتور-  هوادار– ساعت  18و30  
پرسپولیس– صنعت نفت– ساعت  18و30 

مس رفسنجان – آلومینیوم اراک- ساعت  1۹و30
سپاهان-فولاد-ساعت1۹

  ایسنا: غلامرضا شاه کرمی، عضو کمیته بدوی در حاشیه 
مجمع انتخاباتی فدراسیون فوتبال اظهارکرد: از کامرانی فر 
تشکر می کنیم که تمام سعی و تلاشش را در راستای برگزاری 
مجمع و انتخابات انجام داد. در روز آخر پروسه بررسی 
انتخابات فدراسیون فوتبال، نامه ای را دبیرکل فدراسیون در 
ساعت یک ظهر دوشنبه برای کمیته بدوی ارسال کرد که با 
توجه به اینکه وظیفه کمیته بدوی بررسی برگه های رأی چه 
در حوزه رئیس و چه در حوزه نواب بود و پشت آنها را امضا 
می زدیم، زمان بسیار زیادی برد و تطبیق اعضای مجمع بود 
که باید لیست آن را تطبیق می دادیم. وی ادامه داد: ما تا ۷ 
شب درگیر پروسه امضای برگه های آرا بودیم و از ساعت ۷ به 
بعد مشغول بررسی نامه شدیم که این نامه از مراجع ذی صلاح 
به دست ما رسیده بود و با بررسی همه جانبه اعضای کمیته 
روی نامه، ساعت 11 به مرحله تایپ رسید اما کارمندان 
فدراسیون در حوزه تایپ به دلیل اینکه در آن ساعت از 
شب باید منزل می بودند، از کامرانی فر درخواست تایپیست 
داشتیم که ایشان هم قول مساعدت دادند. البته تایپیست 
در اختیار نبود و با توافقی که بین کامرانی فر و آقای فلاحتی 
صورت گرفت، به دلیل اینکه نامه باید فقط ویرایش می شد، 
به او گفتیم که نامه را صبح تقدیم کنیم. با این گفتمان، 
فدراسیون را ترک کردیم که یکدفعه در تلویزیون مشاهده 
کردیم که کامرانی فر هم خبر لغو انتخابات را داده بود و هم 

دلایل آن را گفته بود. 

   رئیس فیفا اعلام کرد که با بی نظمی در طول برگزاری 
جام جهانی به شدت برخورد خواهد شد. جیانی اینفانتینو، 
نسبت به موفقیت جام جهانی قطر ابراز اطمینان کرده و 
آن را اینگونه توصیف کرده است که این جام برای هواداران 
مثل این است که کودکی برای اولین بار به دیزنی لند می رود 
و جاذبه ها و اسباب بازی ها را می بیند. اینفانتینو همچنین 
رأی به تغییر زمان بندی جام جهانی را به دلیل احترام به 
تاریخ بازی های فیفا دانست. قطر اکنون اولین بازی خود در 
جام جهانی را در تاریخ یک شنبه 2۹ آبان 1۴01 در ورزشگاه 
۶0 هزار نفری آل بیت مقابل اکوادور انجام خواهد داد. از آنجا 
که قطر با کشورهای دیگر برای تضمین برگزاری مسابقات 
شریک می شود، اینفانتینو تاکید کرد که امنیت در این دوره 
از رقابت ها بسیار سختگیرانه اعمال خواهد شد. رئیس فیفا 
گفت: هواداران از همه کشورها در طول برگزاری جام جهانی 
در یک شهر خواهند ماند؛ در واقع هواداران همه کشورها آنجا 
خواهند بود. این موضوع مساله امنیت را 
مهم تر می کند. همه از جشن گرفتن 
استقبال می کنند و قطعا عواقبی 
برای کسانی که باعث درگیری در 
مسابقات می شوند وجود خواهد 
داشت. هوادارانی که برای دعوا به 
جام جهانی می آیند، بدانند که با این 
رفتارها در طول جام جهانی 
به شدت برخورد می کنیم. 

 بیــن المــلل

رفتن »شمسایی«، آمدن »ساکت«، »قنبرزاده« و »نبی« 

فوتبـــال »تــــاج«      بر     سر     شد 

سال  پنجم
شماره   1359

تیم پرسپولیس در دیدار با آلومینیوم عالی بازی کرد و 
در بعضی از دقایق ابتدایی بازی کاملا از نقاط ضعف این تیم 
به خوبی استفاده کرد، اما نتوانست به گل دست یابد. در اواخر 
نیمه اول پرسپولیس با یک کار تاکتیکی و ترکیبی با پاس 
بسیار عالی مهدی ترابی در فضاهای خالی پشت سر مدافعان 
آلومینیوم نفوذ کرد و توسط میلاد سرلک به گل رسید. 
آلومینیوم هم خوب بازی کرد و حتی فرصت های خطرناکی 
را روی دروازه بیرانوند ایجاد کرد، اما با هوشیاری خط دفاعی 
پرسپولیس، نتوانست گلی بزند. پرسپولیس در بخش دفاعی 
انسجام خیلی خوبی پیدا کرده و دروازه اش تا اینجا بسته 
مانده است. عامل اصلی گل نخوردن پرسپولیس حضور 
علیرضا بیرانوند درون دروازه است. ضمنا مدافعانی که در کار 
دفاعی یکدیگر را بسیار خوب پوشش می دهند و هماهنگی 
بین دروازه بان و خط دفاع باعث شده است تا پرسپولیس به 
سختی گل بخورد. زدن گل نخست در این فصل لیگ برتر 
برای پرسپولیس خیلی حیاتی بود که پرسپولیس در سومین 
دیدار مسابقات لیگ موفق به گلزنی شد. البته زدن یک گل 
در 3 بازی اصلا آمار خوبی نیست. تمامی بازیکنان باید در 
دیدارهای آتی هجومی تر و با اقتدار بیشتر در حملات شرکت 
کنند و با گلزنی مهاجمان در هفته های بعد، خط حمله هم 
شرایط بهتری پیدا کند.  این برد برای پرسپولیس نیاز بود تا 
روند رو به رشد خودش را آغاز کند و امیدواریم در دیدار بعدی 
مقابل صنعت نفت در ورزشگاه آزادی این پیروزی ها ادامه پیدا 
کند.  پرسپولیس در 3 فصل اخیر نتوانسته بود تیم آلومینیوم 
را در اراک شکست دهد و به نوعی در این دیدار طلسم را 
شکست و توانست شکست های گذشته خودش را جبران کند. 
به طور حتم این پیروزی برای پرسپولیس خیلی اهمیت داشت 
و از حواشی که برایش به وجود آمده بود خارج شد.  یورگن 
لوکادیا  باید با سایر نفرات تیم هماهنگی لازم را پیدا کند. او 
مهاجم خوبی است، سرعت و فیزیک لازم را دارد و احتیاج به 

زمان بیشتری دارد تا بتواند به پرسپولیس کمک کند. 

آرمان ملی: انتخابات فدراسیون فوتبال روزگذشته 
برگزار و »مهدی تاج« برای دومین مرتبه عهده دار ریاست 
فدراسیون شد. »قنبرزاده« و »نبی« نایب روسای »مهدی 

تاج« در فدراسیون فوتبال خواهند بود. 
  لغو؟!

ابتدا فدراسیون فوتبال لغو مجمع عمومی انتخاباتی مورخ 
8 شهریورماه 1۴01 را اعلام کرد. حسن کامرانی فر درباره 
دلیل لغو انتخابات فدراسیون فوتبال به برنامه فوتبال برتر، 
اظهارداشت: لازم می دانم خیلی کوتاه درباره موضوع لغو 
انتخابات مطالبی را خدمت مردم و اعضای مجمع اعلام و 
توضیحات بیشتر را در اولین فرصت به صورت مفصل ارائه 
خواهم کرد. وی درباره نگرانی مردم کشورمان از شرایطی که 
قرار بود در این انتخابات رقم بخورد و اکنون با این اقدام فضای 
انتخابات درست، سالم و پاک پیش خواهد رفت، توضیح داد: 
نامه های زیادی به فدراسیون فوتبال آمده بود که دقیق به 
کدهای اخلاقی فیفا اشاره کرده بود ؛ اما به هیچ عنوان تحت 
توجه قرار نمی گرفت. دبیرکل فدراسیون فوتبال خاطرنشان 
کرد: این نامه را در اختیار کمیته بدوی قرار دادیم. تا ساعت 
10 شب در فدراسیون منتظر بودیم این عزیزان جواب نامه را 
برای ما ارسال کنند؛  اما در آن ساعت این عزیزان بدون پاسخ 
فدراسیون را ترک کردند. در نهایت به اینجا رسیدیم کدهای 
اخلاقی و قوانین و مقررات کشور در این انتخابات رعایت 
نشده است. وی افزود: بزرگ ترین و مهم ترین اصل بحث 
کدهای اخلاقی فیفا، قوانین و مقررات کشور است. نامه های 
زیادی به فدراسیون رسیده بود و برای صیانت از فوتبال، 
فدراسیون و اساسنامه به این نتیجه رسیدیم که مجمع 
انتخاباتی را لغو کنیم. من به عنوان دبیرکل فدراسیون باید 
چنین تصمیمی گرفته و از فوتبال صیانت می کردم. مطمئن 
هستم این تصمیم به سود فوتبال و جامعه ورزش خواهد 
بود. امیدوارم در ادامه بتوانیم درباره جلسه بعدی مجمع 

فدراسیون تصمیم  گیری کنیم. 
  نظر شخصی 

 احمدرضا براتی، عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در 
حاشیه انتخابات این فدراسیون در جمع خبرنگاران درباره 
حواشی پیش آمده و انتشار خبر لغو انتخابات فدراسیون 
فوتبال اظهارکرد: این اتفاقات نیازی به تحلیل ندارد. این 
تصمیمی بوده که آقای کامرانی فر گرفته اند و تصمیم شخصی 
ایشان بوده است و باید از ایشان پرسید که بر چه اساسی 
این تصمیم گرفته شده است. این اتفاق بدون هماهنگی با 
هیات رئیسه و کمیته انتخاباتی صورت گرفته است. این اتفاق 

قابل تحلیل نیست و مبنای قانونی نداشت. 
  برگزاری و نظر حراست 

مجید شهیدی، مدیرکل حراست وزارت ورزش وجوانان 
پس از انتخاب مهدی تاج به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال 
گفت: انتخابات برگزار شد و شب قبلش هم کامرانی فر، 
دبیر فدراسیون از طریق رسانه اطلاع داد انتخابات مشکل 
دارد و همچنان سر حرفش بود. او وسط جلسه انتخابات را 
ترک کرد و این جلسه توسط کمیته بدوی برگزاری و همه 
دیدیم که مهدی تاج با اکثریت آرا به عنوان رئیس فدراسیون 
فوتبال انتخاب شد و از این به بعد او رئیس فدراسیون فوتبال 
است و ما هم احترام می گذاریم. مدیرکل حراست وزارت 
ورزش وجوانان در پاسخ به این پرسش که  وزارت ورزش 
با کامرانی فر برخورد می کند، افزود: موضع کامرانی فر و 
مکاتباتش را حتما پیگیری می کنیم و اگر لازم باشد با او 

صحبت می کنیم و اگر هم لازم باشد برخورد خواهیم کرد، 
ولی خطر تعلیق وجود ندارد و نمایندگان فیفا و AFC حضور 
داشتند و دیدند که کاملا با دموکراسی انتخابات برگزار شد. 

  واکنش وزیر 
حمید سجادی که صبح دیروز در رادیوورزش حضور یافته 
بود در بخشی از صحبت های خود درباره اتفاقات رخ داده 
پیرامون برگزاری انتخابات فدراسیون فوتبال بیان داشت: 
دبیرکل فدراسیون با استناد به برخی موارد اعلام کرده که 
نمی توانیم انتخابات را برگزار کنیم. این وظیفه نظارتی و 
حاکمیتی ماست که این موضوع را پیگیری کنیم. سجادی 
اظهارداشت: خبری به صورت شفاهی به من دادند که دو نفر 
از اعضای هیات رئیسه با بیانیه فدراسیون و لغو انتخابات 
مخالفت بودند و گفتند که انتخابات باید برگزار شود. من 
تلاش کردم با دوستان در فدراسیون فوتبال ارتباط بگیرم اما 

موفق به این کار نشدم.
  رأی گیری 

در انتخابات دیروز، مهدی تاج، عزیزا... محمدی و میرشاد 
ماجدی نامزدهای ریاست فدراسیون فوتبال بودند. پس از 
اخذ آرا در نهایت مهدی تاج با کسب ۵0 رأی به عنوان رئیس 
فدراسیون فوتبال انتخاب شد تا در کمی بیش از 2 سال 
آینده ریاست این فدراسیون را به دست بگیرد. آرای اخذ شده 

نامزدهای فدراسیون فوتبال به شرح زیر است: 
۱. مهدی تاج: ۵۰ رأی

۲. میرشاد ماجدی: ۲۵ رأی
۳. عزیزا... محمدی: ۴ رأی

  صحبت تاج
مهدی تاج پس از پیروزی در انتخابات ریاست فدراسیون 
فوتبال در جمع خبرنگاران اظهارداشت: از اعضای مجمع 
فدراسیون تشکر می کنم که به من اعتماد کردند و رأی 
بسیار خوبی به من دادند. اتفاقات زیادی قبل از انتخابات 
افتاد که مایل نیستم درباره آن صحبت کنم. باید به سمت 
تعامل، تفاهم و برنامه ریزی برویم و از هیچ کس گلایه ندارم. 
وی با بیان اینکه می داند چه اتفاقاتی در میان رقبای ایران 
رخ می دهد، تصریح کرد: شاید همه دوستان اطلاعات مرا 
نداشته باشند. اگر همین الان هم دست به دست هم بدهیم، 
از کره جنوبی، ژاپن و قطر »چند هیچ« عقب هستیم. ما 
کشوری گسترده و تیم اول آسیا هستیم و حتما باید جلو 
بزنیم. بحث صدور مجوز حرفه ای و تعلیق کمیته مربوط 
به آن هم برای ما بسیار مهم است که تعلیق این کمیته را 
چند روز پیش به مدت یکسال دیگر تمدید کردند. رئیس 
منتخب فدراسیون فوتبال با اشاره به حذف سرخابی ها از 
فصل اخیر لیگ قهرمانان آسیا خاطرنشان کرد: استقلال و 
پرسپولیس یکی دو سال است که از گردونه مسابقات آسیایی 
بیرون بوده اند. این موضوع برای ما خوب نیست و نباید آن 
را بپذیریم. صدور مجوز حرفه ای را از ما گرفته اند. وی راجع 
به وضعیت راه اندازی کمک داور ویدئویی در ایران بیان کرد: 
VAR مساله ای مهم است. ما در میان برادران و خواهران 
۹ داور الیت داریم که همه آنها حذف شده اند و اکنون 
فقط علیرضا فغانی را داریم. تنها او می تواند در مسابقات 

بین المللی شرکت کند؛ آن هم بدون کمک داور. 
 نظر قنبرزاده 

منصور قنبر زاده، نایب رئیس جدید فدراسیون فوتبال 
بعداز مجمع انتخاباتی این فدراسیون گفت: فقط باید بگویم 
که این مجمع، مستقل و متفکر است و تحت تاثیر مواردی که 

خیلی لازم نیست توضیح بدهم، قرار نگرفت و انتخاب آزادی 
کرد. امیدوارم این تصمیم مبارک باشد. باید اختلافات کنار 
گذاشته شود و برای منافع ملی در یک راستا حرکت کنیم و 
تعامل داشته باشیم. وی درباره اینکه آیا کارلوس کی روش 
به عنوان سرمربی تیم ملی معرفی خواهد شد، عنوان کرد: 
در اساسنامه آمده که این تصمیم در اختیارات هیات رئیسه 
است. اجازه بدهید جلسه هیات رئیسه تشکیل شود و این 
موضوع را بررسی کند. من صاحبنظر و صاحب اختیار نیستم 
و این هیات رئیسه است که باید تصمیم بگیرد. هیات رئیسه 
در حال ترمیم شدن است و باید روی این موضوع کار شود. 
به دلیل اینکه تاکنون روی این موضوع فکر نکرده ام نمی توانم 

صحبتی داشته باشم. 
  صحبت های نبی 

مهدی محمدنبی پس از انتخاب به عنوان نایب رئیس جدید 
فدراسیون فوتبال بیان داشت: انتخابات خیلی منصفانه، 
با تدبیر خوب و در عین حال با سیستم مجمع فدراسیون 
فوتبال که همیشه از سال ۹۹ تجربه کردیم و با همان قداست 
برگزار شد. نایب رئیس جدید فدراسیون فوتبال در واکنش به 
این موضوع که صحبت از انتخاب کی روش به عنوان سرمربی 
تیم ملی است، تصریح کرد: صحبتی در این خصوص  ندارم. 
با توجه به اینکه به اصحاب رسانه احترام می گذارم، قرار 
شد صحبت کنم. هیات رئیسه فدراسیون باید پاسخگو 
باشد و بعد از اینکه پیشنهادات و موضوعاتی از این قبیل به 
هیات رئیسه می رود، مورد بررسی قرار می گیرد. نبی در پاسخ 
به این سوال که گزینه دبیرکلی فدراسیون فوتبال را تعیین 
کرده اید، اظهارداشت: نه اصلا هیچ صحبتی در این خصوص 
نداشتیم. همه این موضوعات در هیات رئیسه فدراسیون 

مطرح خواهد شد. 
  فشار؟

خداداد افشاریان، عضو هیات رئیسه فدراسیون پس 
از برگزاری مجمع انتخابات فدراسیون فوتبال در جمع 
خبرنگاران در مورد اینکه نظرش راجع به برکناری دراگان 
اسکوچیچ و بازگشت کارلوس کی روش چیست، اظهارداشت: 
ما حدود یکماه پیش تصمیم گرفتیم که اسکوچیچ سرمربی 
تیم ملی بماند و روی تصمیم مان هم هستیم. تاج به عنوان 
رئیس فدراسیون پیشنهاد می دهد و هیات رئیسه مصوب 
می کند، اگر به نتیجه برسیم اعلام می کنیم. وی در واکنش 
به این پرسش که »آیا فشاری برای لغو انتخابات فدراسیون 
فوتبال روی اعضای هیات رئیسه بوده است؟« گفت: اصلا 
هیچ کس فشاری نیاورده است. پروسه شب قبل انتخابات 
باعث شد این اتفاقات رخ دهد. هیچ فشاری از هیچ جا نبود و 

به نظرم انتخابات خوب و سالمی بود. 
  استعفای شمسایی

وحید شمسایی، سرمربی تیم ملی فوتسال ایران پس از 
انتخاب مهدی تاج به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال، از 
نیمکت تیم ملی استعفا داد. شمسایی فقط در بازی های 
مقدماتی انتخابی جام ملت های آسیا روی نیمکت تیم ملی 
نشسته بود و پیش از تورنمنت تایلند و جام ملت های آسیا از 
سمتش کناره گیری کرد. شمسایی در حالی استعفا داد که 
تیم ملی از چند روز قبل، اردویش را شروع کرده و به زودی 
برای شرکت در تورنمنت تایلند، عازم این کشور خواهد شد. 

  صحبت محمدی 
عزیزا... محمدی در پایان مجمع انتخاباتی فدراسیون 
فوتبال، اظهارداشت:  من روزی که در انتخابات شرکت کردم، 
مثل دوره قبل خواستم یکسری حرف ها بزنم و در مصاحبه ها 
صحبت هایم را بیان کردم. در یک برنامه تلویزیونی هم گفتم 
که امروز تنها روز انتخاب رئیس فدراسیون نیست، روز 
تصمیم مجمع محترم فدراسیون فوتبال هم است که تصمیم 
بگیرند که آیا تحول و اصلاح را می خواهند یا نمی خواهند؟ 
وی در ادامه افزود: هر چه مجمع تصمیم گرفته برای ما 
محترم است. چون مسئولیت اصلی فوتبال برعهده مجمع 
فدراسیون فوتبال است. جوابگو هم فردا خودشان هستند. 
تا به حال هم جوابگو خودش بوده است. عزیزا...محمدی در 
پاسخ به این سوال که دو سال پیش هم انتخابات فدراسیون 
فوتبال برگزار شد، فکر می کنید برای مهدی تاج هم دو 
سال ونیم دیگر این اتفاق رخ می دهد؟، گفت: پیش بینی و 

قضاوت نمی کنم، هرچه خدا بخواهد. 
  ساکت 

همچنین روزگذشته محمدرضا ساکت به عنوان نماینده 
باشگاه ها عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال شد. وی در 
خصوص رابطه اش با مهدی تاج گفت: همه خانواده فوتبال 
همیشه باهم صمیمی هستند. عضو هیات مدیره باشگاه 
سپاهان خاطرنشان کرد: افرادی که در مجمع حضور داشتند 
سعی داشتند در یک فضای سالم دیدگاه های خود را بیان 
کنند. یک فضای رقابتی و دوستانه این اتفاق انجام شد. این 
عزیزانی که از قبل بودند، بسیار پرتلاش بودند و دوستانی 
که جدید آمدند، با همبستگی مسیر را با هم ادامه دهند. 
امیدوارم همه دست به دست هم دهیم، رسانه ها به جای اینکه 
به مسائل حاشیه ای بپردازند، همه با یک دلبستگی برای یک 

جام جهانی تلاش کنند. 


